
PROTOKÓŁ Nr XLVII/21
XLVII sesji Rady Gminy Pszczółki,

która odbyła się w dniu 29  grudnia  2021 r.

XLVII sesja Rady Gminy Pszczółki rozpoczęła się o godz. 15:05 w Kamienicy Kultury w
Pszczółkach.  Obradom  przewodniczyła  p.  Anna  Staniewicz  -  Przewodnicząca  Rady  Gminy.
Protokołowała:   Henryka Głogowska -  Kierownik  Referatu  Organizacyjnego i  Kancelarii  Rady
Gminy.

PORZĄDEK OBRAD:
1.  Sprawy regulaminowe

b) otwarcie sesji;
c) stwierdzenie kworum;
d) przedstawienie porządku obrad;
e) przyjęcie protokołów XLVI sesji.

2. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie pokrycia w 2022 r. części kosztów 
gospodarowania odpadami komunalnymi – referuje p. P. Jocz
3. Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy  Pszczółki na lata 2022-2034
a)  przedstawienie projektu uchwały – referuje p. J. Chyliński
b) Uchwała Nr 280/g260/F/I/21 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku
z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej 
gminy Pszczółki na lata 2022-2034 - referuje p. Jarosław Chyliński
c) przedstawienie autopoprawek do projektu WPF – referuje p. J. Chyliński

cc) Radni: zapytania
ccc)  głosowanie nad autopoprawkami

d) przestawienie zmian do projektu budżetu dot. zmniejszenia deficytu budżetu poprzez zmniejszenie 
zadań inwestycyjnych – referuje p. J. Chyliński

dd)  Radni: zapytania
ddd) głosowanie nad zmniejszeniem deficytu

e) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pszczółki na 
lata  2022-2034 wraz z autopoprawkami i zmianami - głosowanie
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Pszczółki na 2022 r.
a) przedstawienie projektu uchwały – referuje p. J. Chyliński
b) Uchwała Nr 281/g260/P/I/21 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 
13 grudnia 2021 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej gminy Pszczółki na 2022 rok oraz 
możliwości sfinansowania deficytu budżetu - referuje p. Jarosław Chyliński
c) przedstawienie autopoprawek do projektu budżetu – referuje p. J. Chyliński

cc) Radni: zapytania
ccc) głosowanie nad autopoprawkami wynikającymi z RIO i Systemu Monitorowania Usług 
Publicznych

d)przedstawienie zmian do projektu budżetu dot. zmniejszenia deficytu budżetu poprzez zmniejszenie 
zadań inwestycyjnych – referuje p. J. Chyliński

dd) Radni: zapytania
ddd) głosowanie nad zmniejszeniem deficytu budżetu

e)   Opinia Komisji Rewizyjnej – referuje Przewodnicząca Komisji A. Niedźwiecka-Hirsz
f)  Opinia  Komisji  Oświaty,  Zdrowia,  Opieki  Społecznej,  Kultury  i  Sportu  –  referuje  
     Przewodniczący Komisji T. Nowosad
g)  Opinia  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Gminy  –  referuje  Przewodniczący  Komisji  
     Gospodarczej R. Pstrągowski
i) Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Pszczółki na 2022 r. wraz z autopoprawkami i
zmianami – głosowanie.
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5. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał:
   a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Pszczółki na 2021 rok – referuje p. J. Chyliński
   b) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających  z końcem 2021 roku – referuje p. J. Chyliński
   c) w sprawie skargi na działalność Wójta – referuje Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  
     i Petycji p. P. Jaskólski
6.  Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między
sesjami, w tym złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie odpowiedziach
7. Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami
8. Wolne wnioski i informacje
9. Zamknięcie obrad sesji

Ad. 1 Sprawy regulaminowe:
      a) otwarcie sesji

XLVI sesję Rady Gminy Pszczółki otworzyła Przewodnicząca Rady słowami: „Otwieram
XLVI sesję Rady Gminy Pszczółki”. Powitała wszystkich przybyłych na sesję.   

    d) stwierdzenie kworum
Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w sesji uczestniczy 13

radnych  (2  nieobecnych  –  radna  M.  Niemczuk  i  radny  S.  Ziętek).  Powiedziała,  że  sesja  jest
prawomocna  i zdolna do podjęcia uchwał - lista obecności w załączeniu.

W sesji uczestniczyło również 6 sołtysów w tym sołtysi/radni - lista obecności w załączeniu.

      e) przedstawienie porządku obrad
Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad otrzymali Radni w materiałach na

sesję.
     f) przyjęcie protokołu XLVI sesji.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że protokół XLVI sesji  był dostępny w Kancelarii Rady
Gminy  i  radni  nie  wnieśli  do  nich  żadnych  uwag  ani  poprawek,  w  związku  z  czym  zostaje
zatwierdzony przy braku sprzeciwu.

Ad. 2. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie pokrycia w 2022 r. części kosztów

gospodarowania odpadami komunalnymi

Projekt uchwały zreferował pan P. Jocz. Poprosił o naniesienie autopoprawki w projekcie uchwały. W 
§ 4 dopisać „z dniem” i wykreślić „podjęcia”.
Wójt M. Urbanek uzasadnił konieczność podjęcia takiej uchwały.
Radny K. Kutkowski dodał, że na kolejnych sesjach będziemy musieli zmierzyć się z problemem od-
płatności za wywóz odpadów komunalnych. Ten problem nas nie minie. Poprosił o przygotowanie in-
formacji dot. odpłatności za wodę i ścieki, Czy są zyski czy dopłacamy, czy wychodzimy na zero.  To 
samo dotyczy odpadów komunalnych.
Sekretarz Gminy O. Laskowska – nie wszystkie faktury były wystawiane na spółkę. Środki wpływały 
też do Gminy.
Radny K. Kutkowski – to nie o to chodzi.  Jak wychodzimy na wodzie i ściekach, a jak na śmieciach?
Innych głosów nie było.
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała  treść projektu uchwały i zarządziła głosowanie za pomocą 
urządzeń elektronicznych.
Obecnych na sesji 13 radnych.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ0 SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNYCH: 2

Wyniki imienne:
ZA (13):, Wioleta Bizior, Paweł Cichocki, Marta Grzeszczyk, Przemysław Jaskólski, Krzysztof 
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Kutkowski, Anna Niedźwiecka-Hirsz,, Tomasz Nowosad, Michał Olejnik, Piotr Pestka, Ryszard 
Pstrągowski, Anna Staniewicz, Krystyna Szulc, Waldemar Walejko,
PRZECIW: (0)
WSTRZYMAŁO SIĘ: (0)
BRAK GŁOSU: (0)
NIEOBECNYCH (2): Sławomir Ziętek, Magdalena Niemczuk 
Uchwała została podjęta. Po sesji nadano jej nr XLVII/301/21.
IMIENNY wykaz głosowania radnych nad uchwałą został załączony do protokołu.

Ad. 3. Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy  Pszczółki na lata 2022-2030

a)  projekt uchwały zreferował p. J. Chyliński. Szczegółowo omówił treść projektu uchwały z dnia 
21 grudnia 2021 r.
b) Uchwałę Nr 280/g260/F/I/21 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku
z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej 
gminy Pszczółki na lata 2022-2034 - odczytał p. Jarosław Chyliński 
Dodał, że nie odwoływaliśmy się  od tej uchwały, ponieważ zgadzamy się z błędami zawartymi w 
projekcie uchwały.
c) przedstawienie autopoprawek do projektu WPF
Skarbnik Gminy J. Chyliński przedstawił autopoprawki do projektu uchwały. Skraca się też lata WPF tj. do
2030 r. a nie 2034 r.

cc) Radni: zapytania
Radny K. Kutkowski poprosił, aby Skarbnik odniósł się do Opinii sporządzonej przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową.
Skarbnik J. Chyliński – jeden raz składa się projekt budżetu i jeden WPF. Dokumenty zawierające błędy 
nie można poprawić, nie można wnieść korekt i w takim stanie Regionalna Izba Obrachunkowa sporządza 
opinię, dokonuje oceny. Opinia powiązana jest z projektem budżetu na przyszły rok.  Największym błędem
WPF jest to że wskazano na rozbieżności w zakresie przychodów planowanych na pokrycie deficytu 
budżetu podanych w projekcie uchwały budżetowej i w projekcie uchwały w sprawie WPF. RIO otrzymała
dwie różne wersje. Ponownie przeliczono według stanu na dzień 30.11.2021 r.  Doprowadzono do 
zgodności dwóch dokumentów. Naniesiono autopoprawkę.
Radny K. Kutkowski zapytał, czy dla Gminy przyniesie to jakieś konsekwencje oprócz wizerunku?
J. Chyliński – poza wstydem zawodowym i wizerunkiem Skarbnika - nie. Gmina nie poniesie 
konsekwencji prawnych.  Byłoby źle gdybyśmy nie poprawili projektów uchwał.
Radna A. Niedźwiecka-Hirsz – czy jest ustosunkowanie się do błędów w formie pisemnej?
J. Chyliński – jesteśmy zobligowani do powiadomienia RIO o akceptacji uwag, o uwzględnieniu w 
projekcie uchwał i naniesieniu prawidłowych zapisów. Zostanie wysłane pismo do RIO, że uwzględniamy 
zastrzeżenia.
Wójt M. Urbanek – nad stanem formalno-prawnym czuwa pan mecenas.
Radca Prawny W. Rybak – przyjmujemy uwagi RIO
Skarbnik J. Chyliński odczytał autopoprawki wniesione do projektu uchwały.

ccc)  głosowanie nad autopoprawkami – imienne
Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. Obecnych na sesji 13 radnych.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNYCH: 2

Wyniki imienne:
ZA (12): Wioleta Bizior, Paweł Cichocki, Marta Grzeszczyk, Przemysław Jaskólski, Krzysztof 
Kutkowski,Tomasz Nowosad, Michał Olejnik, Piotr Pestka, Ryszard Pstrągowski, Anna Staniewicz, 
Krystyna Szulc, Waldemar Walejko,
PRZECIW: (0)
WSTRZYMAŁA SIĘ: (1 ) Anna Niedźwiecka-Hirsz
BRAK GŁOSU: (0)
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NIEOBECNYCH (2): Sławomir Ziętek, Magdalena Niemczuk

d) przestawienie zmian do projektu budżetu dot. zmniejszenia deficytu budżetu poprzez zmniejszenie 
zadań inwestycyjnych.
Skarbnik  J. Chyliński odczytał które zadania inwestycyjne zostały wykreślone.

  dd)  Radni: zapytania
Pytań nie było.

ddd) głosowanie nad zmniejszeniem deficytu

Przewodnicząca  Rady  Gminy  zarządziła  głosowanie  nad  zmniejszeniem  deficytu  poprzez
wykreślenie części zadań inwestycyjnych z projektu. Obecnych na sesji 13 radnych.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNYCH: 2

Wyniki imienne:
ZA (12):, Wioleta Bizior, Paweł Cichocki, Marta Grzeszczyk, Przemysław Jaskólski, Krzysztof 
Kutkowski, Anna Niedźwiecka-Hirsz, Michał Olejnik, Piotr Pestka, Ryszard Pstrągowski, Anna 
Staniewicz, Krystyna Szulc, Waldemar Walejko,
PRZECIW: (0)
WSTRZYMAŁ SIĘ: (1) Tomasz Nowosad
BRAK GŁOSU: (0)
NIEOBECNYCH (2): Sławomir Ziętek, Magdalena Niemczuk

e) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pszczółki na 
lata  2022-2030 wraz z autopoprawkami i zmianami

Do projektu uchwały nie było pytań.
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała  treść projektu uchwały.

Zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. Obecnych na sesji 13 radnych.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNYCH: 2

Wyniki imienne:
ZA (12): Wioleta Bizior, Paweł Cichocki, Marta Grzeszczyk, Przemysław Jaskólski, Krzysztof 
Kutkowski, Tomasz Nowosad, Michał Olejnik, Piotr Pestka, Ryszard Pstrągowski, Anna Staniewicz, 
Krystyna Szulc, Waldemar Walejko,
PRZECIW: (0)
WSTRZYMAŁA SIĘ: (1) Anna Niedźwiecka-Hirsz
BRAK GŁOSU: (0)
NIEOBECNYCH (2): Sławomir Ziętek, Magdalena Niemczuk
Uchwała została podjęta. Po sesji nadano jej nr XLVII/302/21.
IMIENNY wykaz głosowania radnych nad uchwałą został załączony do protokołu.

Ad. 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Pszczółki na 2022 r.:  
a) przedstawienie projektu uchwały 
Projekt uchwały przedstawił p. J. Chyliński – Skarbnik Gminy. Omówił szczegółowo poprawki do projektu
uchwały w działach, rozdziałach i paragrafach. Dodał, że od 1 stycznia 2022 r.  działa System 
Monitorowania Usług Publicznych (SMUP). Projekt uchwały przedstawia też zmniejszenia zadań 
inwestycyjnych.

b) Uchwałę Nr 281/g260/P/I/21 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 
13 grudnia 2021 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej gminy Pszczółki na 2022 rok oraz 
możliwości sfinansowania deficytu budżetu odczytał p. Jarosław Chyliński
Dodał, że podobnie jak przy WPF nie będziemy składać odwołania. Zgadzamy się z uwagami wniesionymi
przez RIO. Przeliczyliśmy ponownie przychody po aktualizacji wykonania z listopada a nie jak poprzednio
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z września.  
c) przedstawienie autopoprawek do projektu budżetu.
Skarbnik  J. Chyliński przedstawił autopoprawki.

cc) Radni: zapytania
Radny K. Kutkowski zapytał o stan deficytu budżetowego.
J. Chyliński – podał informacje dot. deficytu budżetowego.
Radna A. Niedźwiecka-Hirsz – a jak nie otrzymamy kredytu?
Skarbnik J. Chyliński – szansa jest bardzo duża. Ostateczne wykonanie budżetu nastąpi po zamknięciu 
ksiąg.
Radny K. Kutkowski – czy jesteśmy w stanie złożyć deklarację, że nie chcemy zaciągać kredytu?
W marcu , kwietniu  sytuacja się wyklaruje i usuniemy ten kredyt z 2022 roku.
Wójt M. Urbanek – tak, oczywiście. Wstrzymamy się z zaciągnięciem kredytu do 31 marca po otrzymaniu 
informacji jak zakończyliśmy rok.
J. Chyliński – nie będzie potrzebny kredyt dot. przychodów. Bardzo kosztowne inwestycje przeszły na rok 
następny. Łatwiej było spiąć budżet. Wszystko wskazuje na to, że kredyt nie będzie potrzebny.
Radny K. Kutkowski – dla mieszkańców idzie informacja że obcięto  środki na zadania inwestycyjne. 
Zostały najważniejsze, te które będą zrealizowane.
Wójt M. Urbanek – były też głosy, aby nie obcinać inwestycji. Załącznik inwestycyjny w 2020 r. 
wskazywał na ok. 13 milionów zł, w 2021 roku na  ok. 5.398.000 zł a w 2022 roku  ok. 7.862.000 zł.
Innych głosów nie było.

ccc) głosowanie nad autopoprawkami wynikającymi z RIO i Systemu Monitorowania Usług 
Publicznych

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie nad autopoprawkami.  Obecnych na sesji 13
radnych.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ0 SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNYCH: 2

Wyniki imienne:
ZA (13): Wioleta Bizior, Paweł Cichocki, Marta Grzeszczyk, Przemysław Jaskólski, Krzysztof 
Kutkowski, Anna Niedźwiecka-Hirsz, Tomasz Nowosad, Michał Olejnik, Piotr Pestka, Ryszard 
Pstrągowski, Anna Staniewicz, Krystyna Szulc, Waldemar Walejko,
PRZECIW: (0)
WSTRZYMAŁO SIĘ: (0)
BRAK GŁOSU: (0)
NIEOBECNYCH (2): Sławomir Ziętek, Magdalena Niemczuk

d) przedstawienie zmian do projektu budżetu dot. zmniejszenia deficytu budżetu poprzez zmniejszenie 
zadań inwestycyjnych – zreferował p. J. Chyliński. Wyjaśnił, że na posiedzeniu trzech Komisji Rady 
Gminy zmniejszono ilość zadań inwestycyjnych aby zmniejszyć deficyt budżetu. Skarbnik odczytał projekt
uchwały wraz z załącznikami.
Odczytał też załącznik nr 6 ze wskazaniem które zadania inwestycyjne usunięto.

  dd) Radni: zapytania
Pytań nie było.

  ddd) głosowanie nad zmniejszeniem deficytu budżetu

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie nad zmniejszeniem deficytu. Obecnych
na sesji 13 radnych.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMAŁ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNYCH: 2

Wyniki imienne:
ZA (11): Wioleta Bizior, Paweł Cichocki, Marta Grzeszczyk, Przemysław Jaskólski, Krzysztof 
Kutkowski, Michał Olejnik, Piotr Pestka, Ryszard Pstrągowski, Anna Staniewicz, Krystyna Szulc, 
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Waldemar Walejko,
PRZECIW: (1) Tomasz Nowosad
WSTRZYMAŁA SIĘ: (1) Anna Niedźwiecka-Hirsz
BRAK GŁOSU: (0)
NIEOBECNYCH (2): Sławomir Ziętek, Magdalena Niemczuk

e) Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pszczółki
Przewodnicząca  Komisji  P.  Anna  Niedźwiecka-Hirsz  odczytała  opinię  Komisji  Rewizyjnej.  
Opinia stanowi załącznik do protokołu.

f) Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i Sportu
Przewodniczący Komisji T. Nowosad odczytał opinię Komisji. 
Opinia stanowi załącznik do protokołu.

g) Opinia Komisji Gospodarczej i Rozwoju Gminy
Przewodniczący Komisji Ryszard Pstrągowski odczytał opinię Komisji.

     Opinia stanowi załącznik do protokołu.

i) Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Pszczółki na 2022 r. wraz z autopoprawkami i
zmianami – głosowanie.

Do projektu uchwały nie było pytań.
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała  treść projektu uchwały.

Zarządziła głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawkami i zmianami.  Obecnych na sesji
13 radnych.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNYCH: 2

Wyniki imienne:
ZA (12): Wioleta Bizior, Paweł Cichocki, Marta Grzeszczyk, Przemysław Jaskólski, Krzysztof 
Kutkowski, Tomasz Nowosad, Michał Olejnik, Piotr Pestka, Ryszard Pstrągowski, Anna Staniewicz, 
Krystyna Szulc, Waldemar Walejko,
PRZECIW: (0)
WSTRZYMAŁA SIĘ: (1) Anna Niedźwiecka-Hirsz
BRAK GŁOSU: (0)
NIEOBECNYCH (2): Sławomir Ziętek, Magdalena Niemczuk
Uchwała została podjęta. Po sesji nadano jej nr XLVII/303/21.
IMIENNY wykaz głosowania radnych nad uchwałą został załączony do protokołu.

Ad 5. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał:
   a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Pszczółki na 2021 rok – referuje p. J. Chyliński

Do projektu uchwały nie było pytań.
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała  treść projektu uchwały.

Zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. Obecnych na sesji 13 radnych.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ0 SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNYCH: 2

Wyniki imienne:
ZA (13): Wioleta Bizior, Paweł Cichocki, Marta Grzeszczyk, Przemysław Jaskólski, Krzysztof 
Kutkowski, Anna Niedźwiecka-Hirsz, Tomasz Nowosad, Michał Olejnik, Piotr Pestka, Ryszard 
Pstrągowski, Anna Staniewicz, Krystyna Szulc, Waldemar Walejko,
PRZECIW: (0)
WSTRZYMAŁO SIĘ: (0)
BRAK GŁOSU: (0)
NIEOBECNYCH (2): Sławomir Ziętek, Magdalena Niemczuk
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Uchwała została podjęta. Po sesji nadano jej nr XLVII/304/21.

IMIENNY wykaz głosowania radnych nad uchwałą został załączony do protokołu.

   b) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających  z końcem 2021 roku – referuje p. J. Chyliński
Do projektu uchwały nie było pytań.

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała  treść projektu uchwały.
Zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. Obecnych na sesji 13 radnych.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ0 SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNYCH: 2

Wyniki imienne:
ZA (13): Wioleta Bizior, Paweł Cichocki, Marta Grzeszczyk, Przemysław Jaskólski, Krzysztof 
Kutkowski, Anna Niedźwiecka-Hirsz, Tomasz Nowosad, Michał Olejnik, Piotr Pestka, Ryszard 
Pstrągowski, Anna Staniewicz, Krystyna Szulc, Waldemar Walejko,
PRZECIW: (0)
WSTRZYMAŁO SIĘ: (0)
BRAK GŁOSU: (0)
NIEOBECNYCH (2): Sławomir Ziętek, Magdalena Niemczuk
Uchwała została podjęta. Po sesji nadano jej nr XLVII/305/21.

IMIENNY wykaz głosowania radnych nad uchwałą został załączony do protokołu.

c) w sprawie skargi na działalność Wójta – zreferował Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  
 i Petycji p. P. Jaskólski
Radny K. Kutkowski zapytał o jakiej kwocie jest mowa w skardze?
J. Chyliński – skarżący zgodził się z wysokością kwoty, ale nie z odsetkami.
Innych pytań nie było.

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała  treść projektu uchwały.
Zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. Obecnych na sesji 13 radnych.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ0 SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNYCH: 2

Wyniki imienne:
ZA (13): Wioleta Bizior, Paweł Cichocki, Marta Grzeszczyk, Przemysław Jaskólski, Krzysztof 
Kutkowski, Anna Niedźwiecka-Hirsz, Tomasz Nowosad, Michał Olejnik, Piotr Pestka, Ryszard 
Pstrągowski, Anna Staniewicz, Krystyna Szulc, Waldemar Walejko,
PRZECIW: (0)
WSTRZYMAŁO SIĘ: (0)
BRAK GŁOSU: (0)
NIEOBECNYCH (2): Sławomir Ziętek, Magdalena Niemczuk
Uchwała została podjęta. Po sesji nadano jej nr XLVII/306/21.
IMIENNY wykaz głosowania radnych nad uchwałą został załączony do protokołu.

Ad. 6 
Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między 
sesjami, w tym złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie odpowiedziach. 
Przewodnicząca Rady Gminy A. Staniewicz poinformowała radnych, że do Kancelarii Rady Gminy 
wpłynęły następujące pisma:

1. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pruszczu Gdańskim dot. informacji  o wyniku  
analizy  oświadczeń  majątkowych  w  związku  z  przekazanymi  korektami  oświadczeń  
majątkowych za 2020 r. radnych M. Grzeszczyk, M. Niemczuk i P. Pestki.
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2. Pismo Antoniego Ptaka dot. wstrzymania realizacji planów związanych z budową parku  
rozrywki.  
Przewodnicząca Rady Gminy omówiła treść pisma.

3. Pismo Pomorskiego Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego dot.  Informacji  o  
zagrożeniach  dla  bezpieczeństwa  osób  wykorzystujących  obszar  wodny  do  pływania,  
kąpania się, uprawiania sportu, które wpłynęło do skrzynki mailowej radnych i do kancelarii
Rady Gminy. Pismo zostanie skierowane do Wójta celem udzielenia odpowiedzi.

Ad. 7 Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami.

Wójt M. Urbanek przedstawił informację co wydarzyło się od ostatniej sesji tj. od 10 grudnia.:
1) podpisano umowę na wykonanie dokumentacji projektowej na budowę Szkoły Podstawowej w
Różynach,
2) kontynuowane będą przewozy PKS na terenie naszej gminy,
3)  pracujemy  nad  wnioskami  z  Programu  Rozwoju  Gospodarki  Ściekowej,  dalej  chcemy
skanalizować dalsze ulice – dofinansowanie do 100% kosztów kwalifikowanych,
4)  rozpoczęliśmy  modernizację  hydroforni  na  ul.  Rataja  w  Pszczółkach.  Może  być  sytuacja
powodująca zmniejszenie ciśnienia wody,
5) trwa opracowanie dokumentacji projektowej kanalizacji sanitarnej w Skowarczu i modernizacji
przepompowni. Dokumenty złożone w Starostwie Powiatowym.
6)  złożono  dokumenty  w  Starostwie  Powiatowym  dotyczące  rozbudowy  sieci  wodociągowej
Rebielcz- Żelisławki.

Ad. 8 Wolne wnioski i informacje
Nie było

Ad. 9
Zamknięcie obrad sesji

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła obrady

słowami: ”Zamykam obrady XLVII sesji Rady Gminy Pszczółki”.

Na tym protokół zakończono i podpisano.
Posiedzenie zakończyło się o godz. 17:55.

Protokołowała:
Henryka Głogowska
 
Kierownik Referatu Organizacyjnego
i Kancelarii Rady Gminy

                             PRZEWODNICZĄCA  RADY GMINY
    

                                                                                     /-/Anna Staniewicz

Niniejszy protokół został zatwierdzony podczas XLVIII sesji Rady Gminy Pszczółki 
w dniu  31 stycznia 2022 r., przy braku sprzeciwu.

                                      PRZEWODNICZĄCA  RADY GMINY
    

                                                                                    /-/Anna Staniewicz

8


